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Broj: UV-01-110-2125
Dubrovnik, 13. oZujka 2025. god.

ZAPISNIK

sa 39. sjednice Upravriog vijeda Dubrovadkih muzeja odrZane dana 13. oZujka 2025. godine, s

podetkornu 11:30sati.

Prisutni ilanovi:
1. Nik5a Raspopovid, predsjednik
2. Patricija Mage Vidak, dlanica
3. Katija Miljkovi6 * dlanica
4. Darko Milo5evi6 - dlan

Opravdano odsutan:
Ivica Kipre - dlan

Ostali prisutni:
l. Marija Sisa-Vivek - Ravnateliica
2. Helena Rossetti - Pomo6nica ravnateljice za financije
3. Tanja BarkidLija - Pomo6nica ravnateljice za opce, pravne i kadrovske poslove
4. Dirio Lokas - Voditelj Kulturno-povijesnog muzeja
5. Marta VLrkadin - Voditeljica Odjela za marketing i odnose s javno5iu
6. Razno

Predsjednik otvara 39. sjednicu Upravnog vije6a, istiie da je svim ilanovima UV-a dostavljen
prijedlog Dnevnog reda uz poziv i predlaZe sljede6i

DNEVNI REI)

l. Verifikacija zapisnika sa 38. sjednice UV

2. Izvje56e o sklapanju ugovora o davanju na kori5tenje, upravljanje i odrZavanje bez

naknade LJETNIKOVCA,,BUNIC-KABOGA66 Dubrovaikim muzejima

3. Informacija o zavr5enim sudskim sporovima kao i onima koji jo5 traju

4, Razno

Kako nitko nije irnao prim.jedbi niti drugih prijedloga dlanovi UV-a su predloZeni Dnevni red sa
dopunom jednoglasno usvojili.

Predsjednik je istaknuo da ie zapisnik voditi Tanja BarkidZija.

Prelazi se ua razmatranje pojedinih todaka Dnevnog reda.

Ad. 1. Zapisnik sa 38. sjednice je dostavljen svima uzpoziv, te kako nitko od prisutnih dlanova UV-a
nije irnao prirnjedbu na iste, dlanovi UV jednoglasno su usvojili
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ODLUKU
Verificira se zapisnik sa 37. sjednice UV.

4d.2.

Uvodno je predsjednik UV-a infonnirao dlanove o Zakljudku sa 40. sjednice Gradskog vijeda Grada
Drrbrovrrika odrZane dana 28. veljade 2025. god. da se sa Ustanovom Dubrovadki muzeji zakljudi
Ugovor o davanju nekretnine na koriStenje, upravljanje i odrZavanje bez naknade za ljetnikovac BUNIC-
KABOGA i to na odredeno vrijeme od l0 godina podev5i od 1. oZujka ove godine. Naglasio je da su u
odredbarna navedenog Ugovora bitni elementi: koriStenje nekretnine jebez naknade , trajanje Ugovora
je l0 godina od 1. oZujka ove godine, koriStenje je,,radi smjeStaja i prezentacije Zbirke Nikiit i
obavlianja muzejske djelatnosti te u svrhu razvoja kulturne ponude Grada Dubrovnika", redovito
odrZavanje je na5a obveza, a za rekonstrukcije i adaptacije nuZna je suglasnost Grada kao i za
investicijska ulaganja kojima se povedava vrijednost nekretnine, na5a je obveza pladanja svih raduna za
redovito koriStenje nekrettrine, nema ustupanja na koriStenje drugirn subjektirna bez suglasnosti Grada
(gradonadelnika!) i sl.

Nakon uvodnog, ravnateljica je dala infonnaciju o tome da smo obiSli navedenu nekretninu te da je ista
u odlidnom stanju, ali su potrebni neki nanli zal"wati kako bi se sve dovelo u optirnalno stanje. Sredstva
za to 6e trebati traLiti i osigLrrati od Grada kao i dodatna sredstva za pokri6e tro5kova kori5tenja i
odrLavattja navedene Irekretnine kojorn sada upravljaju ikoriste je Dubrovadki rnuzeji. Narednih dana
ie se potpisati Ugovor i izvr5iti primopredaja i planirana preseljenja.

Nakon kra6e rasprave dlanovi Upravnog vije6a su jednoglasno usvojili sljede6u

ODLUKU

1. Prihvada se informacija o sklapanju Ugovora o koriStenju, upravljanju i odrZavanju bez naknade
za lj etnikovac BUN IC-KABOGA,

2. Obzirom da na5e obveze iz Ugovora podinju 1. oZujka 2025. god. predlaZe se ravnateljici da se

Sto prije potpi5e Ugovor, izvr5i prirnopredaja te utvrdi Plan realizacije obveza iz Ugovora
posebno vode6i raduna da se planiraju zahvati odrZavanja kako bi se na vrijeme osigurala
potrebna sredstva i obavili potrebni radovi.

3. O udinjenom 6e Upravno vije6e biti informirano na sljede6oj sjednici.

4d.3.

Po ovoj todki op5irnLr informaciju dao je predsjednik UV-a
protiv Dubrovadkih rnuzeja dovrSena i to:

naglasiv5i da su dva spora koja su vodena

1. Spor koji smo vodili po tuZbi mladiia kojije imao nesre6u u muzeju ,,RLrpe" (V.K.) radi naknade
nematerijalne Stete za tjelesne ozljede uslijed pada na radnom rnjestu u redovitom radnorn
vrelnenu. Nakon dovr5enog Zalbenog postupka (prethodno je isplaiena gotovo cijela naknada
Stete od stralte DLrbrovadkih muzeja) ostalo je da se u ponovuorn postupku utvrde neki clodatni
detalji u prvostupanjskom postupku. Ocijenjeno.je da ovo treba zavr5iti te postiii nagodbu sa
tuZiteljerrr Sto je iLrdinjeno iprihvaden je prijedlogtuZitelja iispla6en je iznos polovice spornog
potraLivanja u demu su i sudski tro5kovi. Ovaj neugodni sportakoje konadno dovrsen.

2. Drugi spor kojije voden po tuZbi radnice radi Lrtvrdenja da o nedopu5tenosti otkaza zavr5ioje
pravomo6nom presudom po kojoj smo radnicu (D.R.C.) vratili na rad, te s obzirorn na to da
radnica ima pravo na naknadu Stete za vrijerne dok nije radila, po ovla5tenorn financijskom
vje5taku utvrdenje iznos naknade kojijoj pripada teje ispla6en i na taj nadinje ovaj neugodni
spor zavrSen.
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U odnosu na sporove koji su u tijeku naglaSeno je sljedeie:

3. Kao Sto je poznato u tijeku je spor radi ostvarivanja prava na nekretnini destice zgrade2127 k.o.
Dubrovnik (u staroj gradskoj jezgri) u kojoj Dubrovadki rnuzeji imaju 1998/5040 dijelova
suvlasnidkih prava, ali nisu u posjedu iste. Kako je u posjedu predmetne zgrade ve6irn dijelorn
obitelj Q.g) ko.ii.ie pokrenuo protiv nas (i ostalih suvlasnika) pojedinadni ispravni postupak
pred Opdinskim sudom (Z-10766123) nastoje6i dokazati da je on vlasnik stana 9lrn2 u
navedenoj nekretnini, svi suvlasnici osporili su njegove navode i taj postupakje dovr5en, te se

deka {eSenje Suda. Kakvo kod bilo rjeienje, tj. da se prihvati predlagateljev zahtjev ili ga se
odbije svakako to ide u redovni parnidni postupak, pa kako sud odludi. Mi smatramo da smo u
pravu i u tome trebamo ustrajati do kraja, ali isto tako po5tivat 6emo odluku suda nakon Sto
iskoristirno sva prava koja nam pripadaju ako ne buderno zadovoljni presudom.

4. Drugi spor je postupak diobe suvlasnidke zajednice koji imamo sa drugirn suvlasnikom (D.8.)
ito zgrade kat. oznake 2062k.o. Dubrovnik ( u staroj gradskoj jezgri) u kojoj imamo 1621360
dijelova vlasnidkih prava. Kako je drLrgi sLrvlasnik ustao tuZborn pred Op6inskim sudorn u
Dubrovniku da je cijela nekretnina njegova (P-96812023) to je navedeni spor u tijeku, ali on se

ni pod kakvirn uvjetima ne bi mogao zavr5itive6 sarno dioborn suvlasnidke zajednice na jedal
od zakonom predvidenih nadina. Fizidka dioba nede biti moguda, pa preostaje da jedna strana
isplati drugu po procijeni ovlaStenog procjenitelja - vje5taka Grada ili da cijela zgrada ide na
sudsku prodaju i svakom pripadne odgovarajuii dio prodajne cijene. Ovaj postupak svakako ie
trajati dugo.

5. Posebno treba naglasiti da srno tijekorn prikupljanja dokumentacije o gore navedenim
sporovima utvrdili i da je oporukom gosp. Antuna Kurajice iz 1948. god muzeju ,,Rlrpe"
ostavljeua ijedna polovina (l/2) vlasnidkih prava destice zgrade 2085 k.o. Dubrovnik za koju
nekretninu smo utvrdili da je danas upisana kao vlasniStvo Grada DLrbrovnika zaYz dok je za
drugu t/r. upisana Republika Hrvatska. Dubrovadkih rnuzeja nema iako je izridito nagla5eno u
oporuci da se ostavlja muzeju ,,Rupe" te da se to ima tako upisati ! Ne ulazedi u detalje mislirno
da treba s Gradom dogovoriti da, koriste6i navedenu odredbu oporuke i potrebu sredivanja ovog
stanja, traLi od RH da se njihov dio ustupi Gradu tako da je Grad vlasnik cjeline vlasnidkih
prava (imovina Dubrovadkih rruzeja je ionako imovina Grada). Grad ie poslije odluditi Sto s

tim! Trenutno je u zgradi, prema informacijarna koje imarno, korisnik starija gospoda temeljem
odgovaraju6eg ugovora o najmu.

Nakon kra6e rasprave dlanovi Upravnog vije6a su jednoglasno usvoji sljede6u

ODLUKU

1. Prihva6a se infonnacija o tijeku dovr5enih sporova te se posebno Lrkazuje na to da se vodi raduna
da se ovakve situacije ne ponove.

2. U odnosu lla sporove za zgrade 2027 i 2062 i dalje treba nastojati da se maksirnalno za5tite naia
prava kada je u pitanju imovina Dubrovadkih muzeja.

3. PredlaZe se Gradu da u odnosu na desticu zgrade 2085 pokrene postr:pak da RH svoju polovicu
te nekretnine prenese rta Grad kako bi Crad bio vlasnik cjeline vlasnidkih prava.

Ad.4.

Informaciju u tijeku razgovora ipregovaranjirna na sklapanjLr novog Kolektivnog Lrgovora zazaposlene
u ustanovama u kulturi Grada Dr,rbrovnika iscrpnu informaciju dali su ravnateljica i Darko Milo5evi6, te
je nakon duZe rasprave Upravno vije6e jednoglasno donijelo sljede6u
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ODLUKU

Prilrva6a se infonnacija o tijeku dogovaranja oko sklapanjaKlJ za zaposlene u ustanovama Ll

kulturi Grada Dubrovnika
Upravno vije6e ukazuje na dinjenicu da su i sadaSnjirn i predloZenim promjenama iskazani
koeficijenti neujednadeni po ustanovama te da su radna mjesta Dubrovadkih rnuzeja
podcijenjena te predlaZe da se udine potrebni napori kako bi se nelogidnosti ispravile ved pri
utvrdivanju ovog novog teksta KU.

Kako nije bilo viSe prijedloga ni rasprave predsjednik je zakljudio danaSnju sjednicu.

Sjednicaje zavr5ena u l2:30 sati.
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